



MEMBERSHIP APPLICATION FORM

會員申請表

Applicant's Personal Information 申請人個人資料

Please complete in BLOCK letters. 請以正楷填寫

Name Mr/ Mrs/ Ms
姓名 先生/太太/小姐

(in English) 英文 First Name Middle Name Surname (in Chinese) 中文

H.K.I.D. Card/Passport No. Date of Birth DD/MM/YY
香港身份證/護照號碼 出生日期

Place of Birth Sex Nationality
出生地點 性別 國籍

Marital Status Email Address (Required)
婚姻狀況 電郵地址(必須填寫)

Residential Address
住址

Mobile No. Home Tel. No. Office Tel./ Fax No.
手提電話號碼 住宅電話號碼 公司電話/傳真號碼

Name of Company Occupation
公司名稱 職業

Nature of Business Position
業務性質 職位

Company Address
公司地址

Correspondence Address Residential Address 住址
通訊地址 Company Address 公司地址 Other 其他 (請註明: Please specify) _____

Please one. 請選擇其一

Receive Statement Method By Email to following address:
月結單收取方式 Personal's email 個人電郵
Please one. 請選擇其一 Spouse's email 配偶電郵
 Other's email 其他 (請註明: Please Specify)

By Post to Correspondence Address (Paper Statement fee will be charged)
郵寄至通訊地址 (將收取紙張月結單費用)

Spouse's Personal Information 配偶個人資料

Name Mr/ Mrs/ Ms
姓名 先生/太太/小姐

(in English) 英文 First Name Middle Name Surname (in Chinese) 中文

H.K.I.D. Card/Passport No. Date of Birth DD/MM/YY
香港身份證/護照號碼 出生日期

Place of Birth Sex Nationality
出生地點 性別 國籍

Mobile No. Email Address (Required)
手提電話號碼 電郵地址(必須填寫)

Name of Company Position
公司名稱 職位

Company Address
公司地址

Children's Information 子女資料

No.	Name of Child 子女姓名	Sex 性別	Date of Birth 出生日期	No.	Name of Child 子女姓名	Sex 性別	Date of Birth 出生日期
			DD/MM/YY				DD/MM/YY
			DD/MM/YY				DD/MM/YY

Name of Sponsor Club Membership No. Signature of Sponsor
推薦人姓名 本會會籍號碼 (如適用) 推薦人簽署

I hereby declare that all the information given above is true and correct. Should there be any alteration, I shall inform the Club immediately. (Please see overleaf for the Club's policy on the handling of personal information under Hong Kong's Personal Data (Privacy) Ordinance.) I undertake to pay the Entrance Fee as prescribed on my admission as a member of the Club, and understand that the Entrance Fee is non refundable & non transferable under any circumstances, including the permanent closure/winding up of the Club. I also undertake to pay the Security Deposit (which is refundable) as stipulated and to pay the Club's Monthly Subscriptions at the current tariff. If accepted as a member of Hong Lok Yuen Country Club, I agree to abide by the Bye-laws, Rules and Regulations of the Club now in effect and which may hereafter be regularly adopted for the regulation, guidance and fixing of the rules, benefits and privileges of its members. **I also understand that if my Autopay application is rejected by the bank, I will be charged a \$200 administration fee for each rejection, and not permitted any credit facilities in the club until such application is approved. (Applicant Initial _____)**

本人聲明上述提供之資料為真實無訛。如有改動，亦會即時通知 貴會。(請參閱背頁的信息有關本會根據香港個人資料(私隱)條例處理俱樂部會員的個人資料。)本人承諾按照本人加入 貴會會員時的規定支付入會費，並理解入會費在任何情況下均不可退還和轉讓，包括 貴會永久關閉/清盤。本人還承諾按規定支付按金(可退還)，並按當時月費支付 貴會的每月月費。倘本人一旦獲 貴會接納成為會員，本人願意遵守 貴會現行之法則、會章及會規和其後定期通過之會員規章、指引、修正規例及權益。本人亦了解若銀行拒絕本人之自動轉賬申請，每次須繳付港幣貳佰元正作行政費；以及不獲授權使用會所內所有設施，直至該申請被接納。(申請人簽署：_____)

Signature of Applicant
申請人簽署

Date
日期

For Club Use Only 本會專用

Paid by <input type="checkbox"/> Cash <input type="checkbox"/> Cheque (#) <input type="checkbox"/> Credit Card		Handle by	Remarks
---	--	-----------	---------

The Country Club at Hong Lok Yuen's Privacy Statement

The Country Club at Hong Lok Yuen is firmly committed to a set of business principles and ethics that help maintain the Club's prestigious reputation. One of these principles is respect for people and privacy, and that begins with how we respect and protect the personal data we receive. To preserve the confidentiality of your personal data provided to us, we maintain the following data privacy principles:

1. We only collect personal data that we believe to be relevant and required to conduct our business.
2. We will not disclose your personal data to any 3rd party unless we have your written consent, or are required by law.
3. We aim to keep your personal data accurate and up-to-date.
4. We maintain appropriate security systems designed to prevent unauthorized access to your personal data.

康樂園鄉村俱樂部私隱聲明

康樂園鄉村俱樂部堅決以專業的商業守則及道德去維持俱樂部良好的信譽及聲望。其中一條守則是專重會員及其私隱和如何專業處理所收到的個人資料。為了確保處理個人資料的保密性，我們會採取以下守則：

1. 我們只收集所需及有關處理本會業務的個人資料。
2. 我們絕不會向第三者透露會員的個人資料，除非獲得會員的書面通知或其他合乎法律規定之文件。
3. 我們致力維持會員資料的準確性及定期更新會員資料。
4. 我們提供一個良好的保安系統以防止他人未經授權使用會員的個人資料。